
Protokol fra Foreningen Nyords generalforsamling 14.maj 2025 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent 

Kenneth Lau Rentius blev valgt. Han konstarede, at generalforsamlingen var indkaldt i overensstemmelse 

med vedtægterne. 24 var fremmødt. 

Pkt 2. Valg af protokolfører + stemmetællere   

Jens Andersen blev valgt til protokolfører. 

Niels Sundberg og Tom Hansen blev valgt til stemmetællere. 

Pkt 3. Formandens beretning 

Beretningen blev skriftligt omdelt på mødet og formanden gennemgik kort nogle af punkterne. 

• Initiativgruppen, der blev nedsat på sidste års generalforsamling (GF), havde stået for fællesspisning 

21. februar. Det var meget vellykket med stort fremmøde. Der holdes fællesspisning igen i 

Forsamlingshuset 21. marts.   

Formanden opfordrede til at flere melder sig til initiativgruppen med inputs til kommende 

arrangementer. På mødet meldte umiddelbart Børge Stolt og Niels Sundberg sig til at deltage. 

 

• Naturstyrelsens projekt Nationalpark i Ulvshale var nu i en fase, hvor de snart sender en 

projektbeskrivelse til høring. Lotte Illeris, som er Foreningen Nyords repræsentant i bestyrelsen for 

projektet, havde efter mødet der en uge forinden sendt en opdatering til Foreningen Nyords 

bestyrelse. Den blev omdelt på GF. 

Det fremgik heraf, at styrelsens færdige projektbeskrivelse -  som endnu ikke er kendt - vil blive 

sendt til høring af styrelsen indenfor nogle uger. Herefter vil der blive givet en 8 ugers høringsfrist. 

Foreningen Nyords bestyrelse har til hensigt at afgive et høringssvar. 

 

• Antallet af besøgende i autocamper stiger med dertil hørende problemer med affald, sanitære 

forhold, m.m. Kommunen er afvisende overfor skiltning og andet, men oplyser, at de arbejder på en 

strategi for at få autocampere til at holde på egnede steder. Der har også været kontakt til 

Hyldevang herom, dvs. Naturstyrelsen.   

 

• Det vil være en god ide at styrke det gode initiativ med vores Akuthjælper-team. Derfor opfordres 

interesserede til at henvende sig til formanden eller en af de andre akuthjælpere, hvis man vil høre 

mere. 

 

• Brandgruppen oplyser, at det er vigtigt at tjekke det privatindkøbte udstyr, om det fortsat fungerer. 

Hvis det giver spørgsmål, er man vekommen til at kontakte formanden for gruppen Kenneth Lau 

Rentius (26 16 50 42). 

Brandgruppen planlægger en årlig brandøvelse lidt senere på året. Dato meldes ud,  når den ligger 

klar. 



 

Pkt 4. Kassereren aflægger regnskab til de charge godkendelse 

Michael Stolt gennemgik det udsendte af revisor godkendte regnskab for 2024. Driftsregnskabet viser 

samlede indtægter på kr. 16.831,20, samlede udgifter på kr. 25.994,37 og dermed et underskud på kr. 

9.163,17. 

GF godkendte regnskabet. 

Pkt. 5. Indkomne forslag (ingen) 

Pkt. 6 Fastsættelse af kontingent for det kommende år 

GF besluttede det af bestyrelsen fremsatte forslag om kontingent for 2026 på kr. 150 pr. person, som 

samtidig betyder, at man betaler pr. person og at kontingent pr. husstand afskaffes. 

Pkt. 7  Valg til bestyrelse 

Randi Bach Poulsen, Klaus Simonsen, Michael Stolt, og Jens Andersen var på genvalg og villige til genvalg. De 

blev alle valgt. 

Som suppleanter til bestyrelsen blev Niels Sundberg valgt som 1. suppleant og Niels Jørgen Johansen valgt 

som 2. suppleant. Begge inviteres til at deltage på bestyrelsesmøderne, hvis de ønsker dette.  

Pkt. 8. Valg af revisor 

Steen Jørgensen blev valgt til foreningens revisor sammen med Ole Traberg. 

Pkt. 9. Eventuelt 

• Der var ønske om at opdatere højvandssøjlen på havnen. Det blev oplyst, at arbejdet er igang. 

• Det blev foreslået at opdate skiltene på havnen og P-pladsen med angivelse af forretninger i byen.  

• Etablering af  fælles affaldscontainere på P-pladsen blev rejst som afløsning for de mange 

husstandscontainere, der hæmmer bybilledet. De umiddelbare kommentarer var opbakning til det 

æstetiske hensyn, men at det for en række beboere ville være belastende. Endvidere, at det næppe 

er op  til os at bestemme, men kommunen. 

 

  


